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Z á p i s  
ze schůze Výboru KCHČF konané 

dne 4. května 2025 v Motorestu Melikana 
 
 

1. Zahájení (Rataj, Brziak) 

Přítomní: 
Dostál, Brziak, Rataj, Kalivoda, Sobolík, Rébová, Matějáková, Henek, Dočkalová, 
Uchytil, Oplt, Matuška, Horová. 
 
Omluveni: 
Štarman, Neradilová 
 
Přítomní viz prezenční listina příloha č. 1 
 
Schůzi výboru zahájil Mgr. Rataj, přivítal členy výboru, nové členy výboru a hosty. 

 
 

2. Přivítání nových členů výboru a jejich představení 

 
Mgr. Rataj představil nové členy výboru předsedu Jaroslava Dostála, hlavního poradce chovu 
Ing. Jiřího Kalivodu, zástupce hlavního poradce chovu Ing. Václava Sobolíka a výcvikáře Ing. 
Michala Henka. Poděkoval jim, že v této neklidné době přijali kooptaci a pomohli doplnit 
výbor KCHČF na stanovami předpokládaný stav. 
Poté předal slovo novému předsedovi Jaroslavu Dostálovi. 
 
Jaroslav Dostál ve svém úvodním vystoupení uvedl, že původně se nechtěl zapojit, když jej 
však navrhla na předsedu VČ pobočka souhlasil a pokusí se klub dovést spolu s ostatními členy 
výboru k mimořádné konferenci, kterou navrhuje šest poboček. Závěrem svého úvodního slova 
podotkl předseda klubu, že je nutné ke všemu přistupovat rozumně. 

 
 
 

3. Kontrola zápisů z minulých schůzí (9.2. a 9. 4.) 

 
Zápis 9.2. 2025 –  
K zápisu nebyly uplatněny výhrady, nicméně Mgr. Rataj otevřel otázku hlasování o rozhodčím 
z exteriéru žadatele pana Machaly. 
Během hlasování bylo přítomno pouze 5 členů výboru a pro hlasovali 4 členové výboru, když 
on sám se zdržel. Proto navrhuje celý bod hlasování o rozhodčím z exteriéru Machala dnes 
znovu projednat. 
Otevřena diskuze k působení pana Adama Machaly. 
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Následně přistoupeno k hlasování: 
Pro: 8 
Zdržel se: 1 (Rataj) 
 
Zápis z videokonference dne 9.4. 2025 byl bez výhrad. 
 
 

4. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání (Rataj-Dostál) 

 
- Podařilo se dohledat statut mezinárodního sekretáře, který je v následujícím znění: 

„Zveřejněno 4. července 2013 
 
Byla zřízena pozice - Mezinárodní sekretář. Jedná se o člověka, který má na starosti jednání 
se zahraničními zájemci o českého fouska a má na starosti komunikaci a styk se zahraničními 
kluby. 

Statut mezinárodního sekretáře 

-          Je oprávněn účastnit se všech jednání výboru KCHČF s hlasem poradním ve vztahu k 
zahraničí a zahraničním subjektům nebo chovatelům, 
-          Je oprávněn vyžadovat informace od členů výboru, oblastních poradců a okresních 
důvěrníků. 
-          O svých jednáních pravidelně informuje výbor KCHČF, není však oprávněn jménem 
KCHČF přebírat jakékoliv závazky." 
 

- Dozorčí rada na posledním zasedání výboru uložila lépe koordinovat cesty na schůze 
výboru, zejména pro členy výboru z Moravy. 

K tomu uvedla Ing. Matějáková, že tři členové výboru z Moravy přijeli jedním vozidlem. 
K tomu dále uvedl člen DR Martin OPLT, že on přijel vozidlem sám, ale nepožaduje cesťák. 
 
 

5. Informace o korespondenčním hlasování (Rataj) 

 
Hlasování o žádosti paní Ing. Chudé – žádost o posuzování ČF – schváleno 5 hlasy. 
 
 

6. Informace o uskutečněných jednáních (Rataj, Brziak) 

- Mgr. Rataj informoval o podání návrhu na změnu ve veřejném rejstříku, 
- Mgr. Rataj informoval o podání informace ČMKU a ČMKJ o změně předsedy klubu, 

hlavního poradce chovu, zástupce hlavního poradce chovu a výcvikáře. 
 
Jiná jednání nebyla vedena. 
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7. Informace o plnění rozpočtu KCHČF a ekonomické situaci klubu (Rébová) 

 
Poskytnuta písemná informace, náležitě okomentovaná včetně průběžného plnění rozpočtu. 
(písemná příloha č. 2) 
 
KCHČF disponuje prostředky ve výši 995.413,06 Kč. 
 
 
Mgr. Rataj požádal o zaplacení příspěvků ČMKJ podle počtu členů k 31. 12. 2024. 
 
 
 

8. Stav členské základny k 25. 5. 2024, včetně rozboru plateb na další období 

(Dočkalová – písemná příloha č. 3) 

 
K 25. 4. 2025 zaplaceno pouze 613 členských příspěvků na rok 2025 a více. Na rok 2024 čili 
neaktivních je 205 – budou osloveni e-mailem a následně písemnými upomínkami. 
 
Podle počtu členů: 
JM 147, StČ 116, VČ 107, JČ 75, SM 65, SvČ 48, ZČ 44, Zahr. 11 
 
 
Hlasování o nových členech: 
Lada Ondřejová JČ, František Karpat JM, Ivana Krawczynská SM. 
Pro: 9 
 
Matrikářka informovala, že počátkem každého měsíce posílá korespondenční hlasování o 
nových členech. Pokud se členové výboru nevyjádří, považuje to po týdnu za souhlas (uvedeno 
vždy ve zprávě) proto žádá, aby se členové výboru vyjadřovali rychleji, aby nebylo nutné čekat. 
 
 
 

9. Informace mezinárodního sekretáře (Neradilová) 

 

Omluvena přednesl Mgr. Rataj na základě písemného podkladu 

• Odběr semene od psů Art z Ústína a Akim Boy Pepinos: Dne 11.2.2025 bylo (po 
zarezervování termínu) u VivaVet klinikou sděleno, že nemají kapacitu k tomu, aby 
odběry provedli. Nakonec tedy zajistila termín u brněnského Frozen Dogs (nejlepší 
pracoviště v ČR pro odběry a skladování semene). Termín byl stanoven na 15.4.2025 v 
9:15. Tyto odběry se uskutečnily, oba chovatelé se se svými psy dostavili do Brna ve 
stanovený čas. Muselo být provedeno celkem 5 odběrů, aby byla kvalita semene a jeho 
množství dostatečné pro výrobu alespoň dvou inseminačních dávek (ID). Kvalita je však 
v tuto chvíli ještě detailně zjišťována na klinice. V tomto týdnu by měla být část semene 
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rozmrazena, aby se zjistila jeho kvalita po rozmražení. Je zajímavé, že při krytí tito psi 
problémy nemají, už je po nich několik plnohodnotných vrhů. Očekávala proto, že 
výroba ID bude jednodušší a odběry rychlejší. Bude zajímavé v budoucnu při odběrech 
sledovat, jestli je tak náročné vyrobit ID i od jiných psů. 

• Zájemci o štěňata: Celkem se ozvalo 7 zájemců o štěňata ze zahraničí (Německo, 
Rakousko, Skotsko, Holandsko). Dle domluvy rozeslala všem poradcům poptávku a 
zadávala jsem poptávku i na web klubu. Celkem 6 chovatelů se ozvalo, že by byli 
ochotní poslat štěně do zahraničí a tyto vrhy jsem zájemcům i nabídla. Snažila se ve 
většině případů propojit zájemce přímo s chovateli, aby komunikovali napřímo. Občas 
je však potřeba i její asistence, aby komunikace byla správně pochopena oběma 
stranami. Prozatím všichni zahraniční zájemci své štěňata našli a čekají na věk, aby si 
je mohli odvézt. (Zájemci o štěňata – Ansgar Book, Knut Wagenschwanz, Iris Wejchert, 
Frank Schwab, Silvio Dorschner, Steve Teubert, Ben Beer) 

• Ozval se také jistý pan Kampos, který patrně rozeslal emaily na všechny lidi v klubu, 
které našel online. Sháněl informace o plemeni a hledal chovatele fousků v Kanadě. 
Bohužel ale jediný chovatel, který tam byl, už fousky nechová, a tedy jsem mu nemohla 
úplně pomoct. Odkázala jsem ho na americký klub, kde mu jistě pomůžou. 

• Potvrzení o kupírování prutu: Zařizovali jsme spolu potvrzení pro zahraničního majitele 
ČF o tom, že kupírování je ČR povoleno. Potvrzení vydal klub a potvrdila ČMKU. 
Nejprve odesláno e-mailem, následně doručeno i poštou. Chovatel byl velmi rád, že 
potvrzení dostal, místní kynologická unie toto potvrzení přijala a majitel tedy letos bude 
reprezentovat naše plemeno na švédských loveckých zkouškách a výstavách. 

• Informace o plemeni: Byla požádána našimi členkami, které byly přítomné na stánku na 
EDS v Brně, jestli bych mohla napsat povídání o plemeni v různých jazycích pro případ, 
že se na stánku objeví také cizojazyčně mluvící návštěvníci. Vytvořila jsem text v 
angličtině a němčině. 

• Varování z Nového Zélandu: Pan Matthew Diederich (předseda NZ klubu) mi 25.4. 
napsal, že mají v klubu problémy. Identifikovali celkem tři chovatele, kteří se účastnili 
křížení fouska s německým drátosrstým ohařem a nechovných fousků dohromady. Vše 
samozřejmě bez vědomí klubu. Je velmi pravděpodobné, že tito lidé budou v tom křížení 
a tedy množení „bezpapíráků“ pokračovat, proto mě Matthew poprosil ať náš klub 
varuju, aby nikomu z NZ neposílali štěně/fenu/psa, pokud to nebudou jmenovitě žádat 
tito pánové: Matthew Diederich, John Menneer a Jake Overton. Možná by bylo dobré 
dát varovaní pro chovatele i na web klubu vzhledem k tomu, že jeden z podvodníků 
(Martin Luff) se už dříve pokoušel štěně od jednoho z našich chovatelů koupit. Martin 
Luff má peněz dostatek, a proto je možné, že se bude o koupi zvířete z ČR opět snažit. 

Poslední bod zprávy následně ve výboru diskutován a bylo dohodnuto, že Mgr. Rataj napíše 
stručnou informaci na webové stránky (beze jmen) sl. Neradilová bude informovat spřátelené 
kluby v zahraničí. 
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10. Informace z chovatelské rady a o chovu (Kalivoda, Sobolík) 

 
Ing. Kalivoda informoval výbor, že podle jeho názoru došlo k nežádoucímu rozšíření 
meziliniové plemenitby, což má za následek, že nelze jednoznačně identifikovat linie jako tomu 
bylo dříve. Nicméně tuto otázku chce nejprve řešit na chovatelské radě, kterou hodlá svolat. 
Současně požádal, aby dnes nebyl schvalován předložený zápisní řád, že připraví studii, jak 
postupovat v otázce krytí hnědáků v některých liniích. Určitě by se nebránil vzájemnému páření 
heterozygotních hnědáků. 
 
Ing. Sobolík souhlasí, předkové chovatelé neměli k dispozici tolik chovných psů jako je dnes, 
ale bylo vidět, kdo je zlepšovatelem a kdo zhoršovatelem. Jinak byla také prováděna selekce. 
 
Následně se přihlásila o slovo Ing. Horová a poděkovala panu Kalivodovi za otevření jím 
nastíněné otázky a je ráda, že se ujal funkce hlavního poradce chovu a že se problém pokusí 
řešit. 
 
Následně požádala Ing. Matějáková o zasílání zápisů z chovatelské rady členům výboru klubu.  
 
 
 

11. Plán výstav na rok 2026 a plán schůzí výboru 

Mgr. Rataj upozornil, že do 31. srpna 2025 je třeba podat na ČMKU žádost o pořádání výstav 
v roce 2026. Současně požádal hl. poradce chovu, aby v žádosti uvedl jako kontaktní osobu 
Mgr. Rataje, z důvodu zpřístupnění Dog Office.  
 
Předběžný plán výstav pro rok 2026: 
 
Červený hrádek (OMS Chomutov, při Obl. Výst) květen – speciální 
 
Buchlovice (OMS Uh. Hradiště, při Obl. Výst.) červen – KV s KV 
 
JČ pobočka (samostatná Humpolec nebo Písek) září – KV bez KV 
 
Do konce května nahlásit jednateli a hl poradci chovu přesné datumy a místa konání výstav. 
Bude korespondenčně odsouhlaseno. 
 
 
 

12. Příprava MFH + MJD (Oplt + Rataj) 

MFH – Oplt 
Příprava MFH je v běhu po dohodě s pořadateli předložil je schválení návrh sboru rozhodčích. 
Navrhuje se sbor rozhodčích ve složení: 
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Vysloužil E., Tinka J., Hermann P., Suchánek M., Suchánek A., Žák Z., Straňák A., Illová E., 
Nerad, Uchytil B., Sobolík V., Staněk Z., Kerda F., Pavlíková E., Ticháček M., + 2x rozhodčí 
ze Slovenska, 
Náhradníci: Machala, Lepeška, Fanta, Čísecká-Lacinová, Hrůza, Pelan. 
 
Výbor souhlasí. Nutno stanovit vrchního rozhodčího a s propozicemi zaslat výcvikáři. 
K tomu uvedl p. Dostál, že je nutno rozhodčí ze Slovenska s předstihem vyžádat. 
 
Definitivní návrh na sbor rozhodčích je téměř stejný. Jenom p. Vysloužil bude náhradník, za 
něj půjde p.Lepeška. Ze Slovenska byli navrženi p. Dugovič Ivan a Knapp Lubomír.  
Na vrchního je navržen p.Tinka (Posláno 16.5.2025) 
 
K tomu dále uvedl p. Brziak, že v současné době je již evidováno 9 přihlášek a všem byly 
potvrzeny registrace přihlášky. Předáno výcvikáři. 
 
 
MJD – Rataj 
Příprava probíhá, lokality na OMS Praha západ jako v minulosti. Rozhodčí pošle 
korespondenčně ke schválení. 
Kalivoda + 3 – pošle Brziak 
 
 
 

13. Nominace rozhodčích na MFH,  MJD 

MFH – podle návrhu 9 pro 
 
MJD – Rataj pošle korespondenčně 
 

 
14. Projednání výsledků spádových schůzí (Brziak) 

 ZČ - svolání mimořádné konference 
        - požadavek na zrušení opatření, omezení krytí při 8+ štěňat ve vrhu – odpoví 
chov. rada 
Sev. Č – problematika krytí hnědák x hnědák – odpoví chov. rada 
           - navrhuje do výboru Ing. Kalivodu 
VČ – svolání mimořádné konference 
      -zrušení schůzí přes TEAMS – vysvětleno na místě 
      -navrhuje do výboru p. Dostála J. a p. Ticháčka M. 
St.Č – svolání mimořádné konference 
        -zakomponovat do normativů klubu statut mez. sekretáře – výbor vzal na vědomí, 
splní 
  JM – svolání mimořádné konference 
  SM - svolání mimořádné konference 
  JČ - svolání mimořádné konference 
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        - požaduje jiný formát zpravodaje 
        - zmírnění podmínek chovnosti (zrušení OLV u psů, feny PZ ve III.ceně) 
        - navrhují do výboru Zapletalovou, Ing. Sobolíka, Lachouta  

Následovala diskuze na téma Zpravodaj – pomůže Ing. Zapletalová, Ing. Sobolík prostředkuje 
kontakt s tiskovou referentkou. 
Podle jeho názoru (Ing. Sobolíka) by řešení na odstranění chyb ve zpravodaji bylo opětovné 
zřízení „redakční rady“, která by fungovala jako poradní orgán výboru klubu a zajišťovala věci 
okolo webových stránek a přípravy Zpravodaje. 
 
K tomu uvedl Mgr. Rataj, že v současné době se měli možnost vyjádřit ke zpravodaji všichni 
členové výboru a stejně později zjištěné chyby neobjevili. Dále uvedl, že by bylo vhodné tuto 
redakční radu (3-5 členů) instalovat do organizačního řádu, stejně jako mezinárodního sekretáře 
s tím, že předseda redakční rady by byl zároveň tiskovým referentem a členem výboru. 
 
Další diskuze byla vedena na téma formátu (velikosti) zpravodaje. 
 

15. Projednání možností umístění konference 
V souvislost s možností termínu konference vystoupil předseda Dostál, s tím, že pobočky si 
odhlasovaly svolání mimořádné konference, ale podle jeho názoru chtěly pobočky řešit situaci 
hned, konání konference v květnu 2026 podle jeho názoru není řešení. K tomu se přidali 
členové DR, kteří také požadují svolání konference ještě v tomto roce. 
K tomu uvedla p. Dočkalová, že na spádových schůzích nebyli navrženi kandidáti na 
funkce do výboru. Na dvou pobočkách se o možných kandidátech možná bavili.  
Dále argumentoval p. Rataj, že je nutné upravit klubové normy, řádně je připravit a projednat 
na spádových schůzích. Dále uvedl, že příprava řádné konference probíhala vždy od zářijového 
výboru a má-li mít mimořádná konference nějakou úroveň je potřeba ji pořádně připravit, zvolit 
vhodné kandidáty na spádových schůzích, a to nelze bez spádových schůzí. 
 
Na to předseda Dostál navrhl svolání mimořádných spádových schůzí a konání mimořádné 
konference ještě v letošním roce. 
Na to hlasováno o návrhu: 
Pro: 3 
Proti: 3 
Zdrželi se: 3 
Návrh nebyl přijat a konference se uskuteční 24. května 2026 podle dříve stanoveného termínu. 
 
Možnosti umístění konference: 
Mgr. Rataj informoval, že jednou z možností by bylo pořádání konference v Maršovicích, 
Současně zjistí podmínky pronájmu v Melikaně. 
Brziak a Dostál prověří možnosti ve východočeské pobočce. 
 
Termín do příštího výboru 
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16. Projednání změny zápisního řádu (Rataj – viz příloha pozvánky) 

 
Schválena změna podmínek chovnosti, nebudou uznávané jiné zkoušky než ve spolupráci 
s ČMMJ. 
 
Další navržené změny nebyly projednávány. 
 
 

17. Zprávy členů výboru, kronikářka, (včetně již proběhlých akcí) 

Matějáková  

– Zpravodaj 2/2025 
Obsah: Strana: 

Úvod /Dostál/ 2-3 
Kontakty /vedení klubu, pobočky, posuzovatel DKK/ 4-15 
Zpráva matrikářky /Dočkalová/ 16-20 
Úmrtí pan Čečetka, Šichor 
Zpráva ekonoma klubu o hospodaření klubu /Rébová/ 21-24 
Rezignace 4 členů vedení klubu … 
Dopis Tinka 
Kooptace nových členů vedení 
Představení nových členů  vedení  
Konference v roce 2026 
Informace o změně zápisního řádu (Rataj) 
Zpráva hlavního poradce a zástupce hlavního poradce /Kalivoda.Sobolík/ 50-56 
Seznam chovných fen a vyřazených fen pro rok 2024 / Hermann/ 57-63 
Dotace na chov a výcvik českého fouska  63 
Celkové hodnocení prací ČF za rok 2024 / Henek/ 64 
Termíny ověření loveckých vloh českých fousků v r. 2025 65 
Jarní ověření loveckých vloh západočeská pobočka 66-67 
Jarní ověření loveckých vloh jihočeská pobočka 
Klubové lesní zkoušky západočeská pobočka / Matuška/ 68-72 
Klubové zkoušky vloh – Mělník / Horák/ 
 
Pohár SČ pobočky KCHČF / Brziak/ 73-78 
Klubové výstavy  - výsledky /Hrádek - Chudá, Albrechtice - Hermann / 81-102 
Nominační soutěž MRK 2025 103 
Klubové akce v roce 2025 103-104 
Pozvánka na memoriál Fr.Housky 105 
Pozvánka na MJD 106 
Pozvánka na Sp. výstavu ČF - Martinice 
Podmínky výběru psů na kynologické akce pořádané KCHČF 107 
Podmínky - Soutěž o nejpracovitějšího fouska, vůdce a nejúspěšnější exteriér 108 
 
Přihláška MdrK/MFH 
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Přihláška k výběru do chovu 
Přihláška k Ověření loveckých vloh (OLV)   
Žádost o udělení Houskova vůdcovského odznaku   
Přihláška do Klubu chovatelů českých fousků 

- Zbyly propisky, bloček a taška, zašle na výstavu. 
- Zadala do výroby odznaky a bola 
- Zadá do výroby samolepky 
- Zjistí podmínky převedení webů – bude řešeno korespondenčním hlasováním 

 
V této souvislosti diskutována otázka informací z plemenné knihy a informace o zkouškách 
z ČMMJ. Dostál požádá p. Dvořákovou o zaslání informací z plemenné knihy aktuální ke konci 
roku 2024 (nebo cca do března 2025 neuzavírají ho vždy ke konci roku) pro vznikající databázi 
a k úschově do dokumentů klubu, Rataj p. Zborníkovou z ČMMJ o zaslání výsledků zkoušek 
českých fousků v roce 2024 pro zpacování článku do zpravodaje pro výcvikáře. 
 
Henek – nic 
Kalivoda – nic 
Brziak 

- Informoval o VH ČMKU – byly v klidu, poslední akcí byl oběd ve 12.00 h – současný 
problém je pohoda zvířat!!! 

Rébová 

- Ujasnila si kolik bude potřeba účtů pro akce. Pouze 2 výstavy 
Dočkalová – nic 
Sobolík – nic 
Uchytil  - nic 
Oplt - nic 
 
 
 

18. Informace z Dozorčí rady 

P. Oplt informoval, že si DR nechala udělat analýzu stanov k mimořádné konferenci. Z té 
vyplývá, pokud výbor rozhodl o svolání mimořádné konference na 26.5.2026, toto není v 
souladu se stanovami KCHČF a je tedy v příkrém rozporu s požadavky DR a jednotlivých 
oblastních poboček. 
 
P. Oplt současně vznesl připomínku ke kooptaci Ing. Henka. (Není to nic proti němu) Vzhledem 
k tomu, že z výboru JM pobočky nebyl nikdo o této kooptaci informován, žádám doplnit zápis, 
jak jsem řekl na výboru. Ing Henek není „ZA“ Jihomoravskou pobočku, ale „Z“ Jihomoravské 
pobočky. 
 

Následně p. Oplt uvedl, že stávající přetrvávající situace je z důvodu revokace rozhodnutí 
výboru pro zrušení mezinárodního sekretáře a následně jeho tvrzení podpořil pan Matuška. Na 
to argumentoval pan Brzjak Západočeskou pobočkou, jejímž je pan Matuška členem, že byla 
první pobočka, která podpořila zachování funkce mezinárodního sekretáře. 
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Následně pan Matuška doplnil panu Brzjakovi celou pravdu, a to že ano, ale je nám jedno, kdo 
funkci vykonává, ale že chceme, aby funkce měla jasná pravidla a transparentnost. Což teď už 
je určené. 

Poté pan Matuška dodal, že v telefonickém rozhovoru panu Brzjakovi doporučil nerevokovat 
rozhodnutí výboru o zrušení funkce, a aby to výbor přesunul do programu spádových schůzí, 
kde si členská základna zvolí sama. Ještě pak pan Matuška dodal, že panu Brzjakovi doporučil, 
že pokud bude výbor revokovat rozhodnutí, rozhádá tím výbor s následky, které řešíme teď, a 
to mimořádnou konferenci klubu. Na to mu pan Brzjak více neodpověděl, pokud si prý dobře 
pamatuje. 

Následně se do diskuze zapojila paní Dočkalová, která uvedla, že se domnívá, že když někdo 
udělá chybu, je třeba ji co nejrychleji napravit. 

Na to diskuzi uzavřel pan Rataj, který uvedl, že zrušení funkce mezinárodního sekretáře bylo 
nejpitomější rozhodnutí výboru KCHČF za dobu, kdy on byl ve funkci jednatele. Absolutně 
nepromyšlené a neodůvodněné a jako takové jej bylo třeba co nejrychleji zrušit. Navíc jak se 
ukázalo v rozporu se zákonem. 

 
19. Diskuse a různé 

P. Matuška – dotazoval se, kdy mu bude umožněn přístup do databáze chovných psů a fen, 
jak mu bylo slibováno. 
 
Na to odpověděla p. Matějáková, že zadala programátorovi k opravě nějaké dříve zjištěné 
chyby a nefunkcionality, ale zatím není opraveno. Po opravě rozhodne CHR, jak bude 
v testování dále pokračováno. 
 
P. Dostál – přečetl dopis p. Tinky s žádostí o ponechání scaneru. 
Hlasování 9 pro 
Tinkovi se ponechá scaner. 
 
Brziak předal výcvikáři Ing. Henkovi materiály od p. Suchánka převzaté 9.2. 2025 
 
Rataj – dotazoval se, kdo z přítomných se chce podílet na přípravě a úpravě stanov 
s organizačního řádu. Přihlásil se pan Matuška a p. Dočkalová. 

 

20. Závěr  

Příští výbor 7. 9. 2025 od 09.00 h Melikana. 
 
 
Zapsal: Mgr. Jaroslav Rataj                                                         Ověříli: Jaroslav Dostál 
 
                                                                                                                   Petr Brziak 


